

777 Stockton Street, Suite 201, San Francisco, CA 94108

April 2025 Newsletter





April Fun: Egg Hunt and Trip to Randall Museum

Dear Parents of the True Sunshine Community,

First of all, I would like to thank the parents who attended the Positive Parent Workshop, which was held on April 22. I hope parents gained some strategies on how to better support the child.

Secondly, the children enjoyed the trip to the Randall Museum, which aligns with what they are learning at the moment. They were looking for the insects and flowers that could be found in the garden. They also had fun at St. Mary's Park looking for the eggs. To extend the fun, children are now visiting St. Mary's Park twice a week to gain new experiences and have a great time.

True Sunshine's garden is doing well. The plants are growing. Please swing by the back of the building and take a look at the garden when you come to drop off or pick up your child.

May 11th is Mother's Day. We have a Breakfast with Mom on May 9th. True Sunshine wants to bring all Moms together for breakfast. It is another way to promote our family engagement and invite you to come to school and meet one another. This event is only for the mother figure attending. If mom is not available, we welcome grandmom or an aunt to join. If none of them is around, yes, Dad is welcome to come for Mom. Please come and enjoy your little one serving you breakfast. After breakfast, we will take pictures of your child and you. We will add that to the yearbook.

The Parent-Teacher Conference is scheduled for the week of May 19. Please look for the sign-up sheet to schedule your time meeting with your teachers. Teachers will go over your child's progress with you.

One of our most significant events is the school carnival. It is held on Saturday, May 31, at Gordon J. Lau Elementary School, located at 950 Clay St, San Francisco, CA 94108. It will start from 10:00 am and end at 1:00 pm. We will be selling tickets to play the games and participate in the raffle. We encourage you to participate by donating food and volunteering to supervise the game booth. We also encourage you to invite your friends and family to join us at the carnival. A signup sheet will be posted soon.

We have four children who will be graduating from True Sunshine this year. Our graduation will be held on 6/6. It is a half day. Children will leave after the graduation ceremony, after lunch. We will have an early lunch on the day. Children will be eating lunch at 11:30. The ceremony is scheduled to start at 12:15 p.m.

As usual, our summer runs differently from the school year. We have 5 2-week summer sessions. Each session will focus on some kind of enrichment activity, such as Yoga, Cooking, Art, Music, Dance, and so on.

Reminders:

- There has been a rise in COVID, flu, and cold cases.
 Please keep your child home until he/she is better. A mask may be required to be worn if one is still coughing. When returning to school, a negative COVID-19 antigen test is required. Please provide us with the proof of conducting the test and the results.
- If your child is not feeling well (with any cold symptoms), please do not bring him/her back to school. Have your child stay home until they are all better. If your child is home due to fever or diarrhea, please ensure he/she is fever and/or diarrhea-free for 24 hours without medication before returning to school.
- Please inform the school by 9:30 a.m. if your child will be late or absent. No child will be admitted to school once the children are out at the park. No child will be onsite without the teacher's supervision, or can be dropped off at or picked up from the park.
- Please follow us and like our <u>Facebook</u> page and <u>Instagram</u>.



777 Stockton Street. Suite 201. San Francisco. CA 94108

The Important Dates:

- 5/9/2025 (Friday) Breakfast with Mom, starts at 9:30 am
- 5/19-5/23/2025 (Monday- Friday) Parent-Teacher Conference, please schedule with your teacher
- 5/31/2025 (Saturday), Carnival at Gordon J. Lau Elementary School, starting from 10 am to 1 pm Volunteers are needed
- 6/6/2025 (Friday), Graduation Ceremony, starting at 12:15 pm. School ends at 1:00 pm

Sincerely,
Diana
Executive Director

777 Stockton Street, Suite 201, San Francisco, CA 94108

2025年5月學校通訊





Randall Museum戶外教學和找彩蛋

親愛的家長,

首先, 我要感謝參加4月22日舉行的「積極家長研討會」的家長們。我希望家長們能學到一些更好地協助孩子的策略。

其次,孩子們很享受參觀蘭德爾博物館的戶外教學,這與 他們目前正在學習的內容相符。他們在花園裡尋找昆蟲 和花朵。他們也在聖瑪麗公園玩得很開心,尋找彩蛋。為 了延續樂趣,孩子們現在每週兩次會去聖瑪麗公園,獲得 新的體驗,享受美好的時光。

True Sunshine 的花園長得很好, 植物正在生長。請在接送孩子的時候順便到學校後面看看我們的花園。

5月11日是母親節。我們將在5月9日舉辦「與媽媽共進早餐」活動。True Sunshine 希望邀請所有的媽媽們一起享用早餐。這是促進家庭互動的另一種方式,也邀請大家到學校互相認識。此次我們只邀請母親參加。如果媽媽不在,我們歡迎奶奶或阿姨/姑姑的其中一位來参加。如果奶奶和奶奶都不在,爸爸也可以來代替媽媽。請來享受小寶貝們為您準備早餐的樂趣。早餐後,我們會為您和您的孩子拍照,並將照片加入畢業紀念冊。

家長會定於5月19日那週舉行。請查看報名表,安排您與 老師見面的時間。老師們會與您一起回顧孩子的成長,學 習進度。

學校園遊會是我們最重要的活動之一。它將於5月31日星期六在Gordon J. Lau小學(地址:950 Clay St, San Francisco, CA 94108)舉行。嘉年華將於上午10:00開始,下午1:00結束。我們將出售遊戲門票和抽獎券。我們鼓勵您的參與並希望您可以捐贈食物和幫忙監督遊戲攤位。我們也鼓勵您邀請您的朋友和家人一起參加園遊會。報名表將很快發布。

今年我們有四名孩子將從真日光幼童中心畢業。畢業典禮將於6月6日舉行,當日為半天。孩子們將在午餐後進行

畢業典禮然後回家。當天我們會提前吃午飯,孩子們將在 11:30享用午餐。畢業典禮將於下午12:15開始。

像往常一樣,我們的暑假與學年不同。我們有5個為期兩 週的暑期課程。每個課程都會專注於一些拓展活動,例如 瑜珈、烹飪、藝術、音樂、舞蹈等等。

溫馨的提醒:

- 如您的孩子有新冠肺炎、流感和感冒病狀。請讓您的孩子待在家裡,直到他/她康復為止。如果仍在咳嗽,則可能需要戴口罩。 返校時需進行COVID 抗原檢測,結果為陰性。 請向我們出示進行測試的證明和結果。
- 請在早上 9:30 之前通知學校您的孩子將會遲到或缺席。一旦孩子們出去了公園,就不會再讓孩子們入學。沒有老師的監督,孩子不行單獨待在教室裡,家長也不行自行到公園把孩子放下或從公園接孩子走。
- 如果您的孩子生病了(有任何感冒症狀),請不要帶您的孩子返回學校。讓您的孩子待在家裡,直到他/她好起來。如果您的孩子是因為發燒或瀉肚子而回家,那您的孩子要再沒吃藥後的24小時內沒發燒或瀉肚子後方可返回學校。返回學校之前,需要獲得陰性的新冠病毒檢測結果。請隨時告知我們測試結果
- 請關注並喜歡我們的Facebook頁面,和Instagram

重要的日子:

- 2025年5月9日(星期五)與媽媽共進早餐,上午 9:30開始
- 2025年5月19日至5月23日(星期一至星期五)家長 會, 請與老師預約時間
- 2025年5月31日(星期六),園遊會在劉貴明小學舉行,上午10點至下午1點,需要志工
- 2025年6月6日(星期五), 畢業典禮, 下午12:15開始, 下午1:00放學

校長,

Diana 謹上